
Protokoll 20181205  
Närvarande: Lena, Eva, Svante, Eva-Karin, Wolfgang och Monica. 

1.  Ordförande öppnande mötet. 

2.  Dagordningen godkändes. 

3.  Föregående mötesprotokoll lästes igenom och lades till 
handlingarna med tillägget att Lena var med och förberedde festen. 

4.  Ekonomi: Vi har 8740:- kvar på Plus Girot när allt är betalt i 
samband med festen.  

5.  Kvar i kaffekassan: Ungefär en hundralapp. Vid termin starten 
kommer vi återigen berätta att kaffekassan inte enbart används till 
fika på våra körövningar.  

6.  Uppföljning av festen: Det blev en jätte lyckad fest. Alla som var på 
den tyckte att det var jätte trevligt ordnat. God mat. Bra 
underhållningen, vilket vi själva stod för. Många tyckte att det var lite 
synd att det var så få gamla medlemmar som kom. 

Vi har inte fått någon uppvaktning varken från förbundet eller 
distriktet i samband med vårt 40-års jubileum. 

7. Några förslag inför Vt-2019: Sjunga på villa Elfkullen, Yerba, Nica i 
Dalabergs kyrkan (fråga Sven om det okej för honom att vi sjunger 
hans arr på Nica mässan.) 

8.  Övriga frågor fanns inga. 

9.  Start Vt-2019: den 16/1.  

10. Nästa möte den 16/1 16:30 på Folkets Hus. 

11. Ordförande avlutade mötet. 


